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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:13 Stöd till trähusindustri

I Jönköpings län och i dess omgivning finns en stor andel av Sveriges 
industriella trähusproduktion. Det är en bransch som sysselsätter många 
smålänningar och levererar klimatsmarta bostäder till hela landet. Enligt 
Träcentrum ligger 75 procent av landets träföretag, allt från snickerier, 
trähustillverkare, möbel- och inredningsföretag till sågverk, inom 15 mils radie 
från Nässjö.

Den ekonomiska situationen med högre räntor och hög inflation har skapat ett 
ekonomiskt tufft läge för svenska hushåll, som i sin tur dramatiskt har minskat 
efterfrågan på småhus. Trähusföretagen har blivit tvungna att göra sig av med 
personal och enligt branschorganisationen Trä- och möbelföretagen, TMF, har 
drygt 10 procent av de anställda varslats eller blivit uppsagda. I augusti kom 
beskedet att ett småländskt trähusföretag gått i konkurs, och risken är stor att 
fler kommer att gå samma väg om utvecklingen inte vänder. Kompetensbristen 
gör också att många företag håller hårt i sina anställda trots kraftigt minskad 
produktion. Man vill inte stå utan den kompetensen när krisen är över. Men 
detta skapar ytterligare kostnader som man riskerar att inte kunna bära.

Trähusindustrin och dess underleverantörer är viktiga arbetsgivare i Jönköpings 
län, och den dramatiska nedgången i efterfrågan drabbar därför länet extra hårt.

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Andreas Carlson:

 

Vilka initiativ avser statsrådet att ta för att stötta trähusindustrin och Jönköpings 
län genom den akuta krisen och för att få igång byggandet av småhus?

………………………………………

Johanna Haraldsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-09-18
Besvaras senast
2023-09-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


